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Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Josefin Johansson 

Justerare: 

 

 

______________________                               _____________________________ 

Sigvard Ländin                                             Per Westberg 

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordföranden hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
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§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 10/2009 från sammanträdet den 16 november blivit justerat. 

Protokollet lades till handlingarna. 

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Sigvard Ländin och Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 8 december klockan 

11.00. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade att förtroenderådet inte haft något möte.  

 

Skolörten 

Kerstin Johansson rapporterar från Skolörtens förtroenderåd. I egenskap av ordförande i 

förtroenderådet har Kerstin intervjuats av tidningen Västerort om trygghetsboende. Då denna 

fråga inte diskuterats eller de boende haft någon information i frågan så har tidningsartikeln 

skapat oro bland de boende. 

 

Råcksta 

Gun-Marie Gunnars informerar om att något möte inte har hållits men att Råcksta idag 

officiellt byter namn till Koppargårdens vård- och omsorgsboende.   

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 15 december. 

Ärende 9. Månadsrapport november 2009 – ekonomi och verksamhet. 

Pensionärsrådet har inte tillgång till handlingarna i ärendet.  

 

Ärende 10. Verksamhetsplan och budget 2010 för Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd 

Hänskjuts till punkt 7a på dagordningen. 

 

Ärende 11. Råcksta vård- och omsorgsboende – verksamhetsuppföljning september 2009. 

Pensionärsrådet har inte tillgång till handlingarna i ärendet.  

 

Ärende 12. Råcksta vård- och omsorgsboende – medicinskt ansvarig sjuksköterskas 

kvalitetsuppföljning av hälso- och sjukvården. 

Pensionärsrådet har inte tillgång till handlingarna i ärendet.  

 

Ärende 13. Uppföljning och tillsyn av verksamheter som drivs av Carema Orkidén AB i 

Hässelby-Vällingby. 

Pensionärsrådet har tagit del. Rådet vill veta hur Caremas ägarstruktur ser ut. 

 

Ärende 14. Uppföljning och tillsyn av verksamheter som drivs av Attendo Care AB i Hässelby-

Vällingby. 

Pensionärsrådet har tagit del. De brister som påtalas bör åtgärdas snarast. Rådet vill veta hur 

Atttendo Cares ägarstruktur ser ut. 
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Ärende 15 Redovisning kvalitetsgranskning och uppföljning läkemedelshantering 2009 vid 

gruppbostäder inom omsorgen om personer med funktionshinder. 

Pensionärsrådet har tagit del. Nämnden bör vidta åtgärder för att säkerställa att bristerna 

åtgärdas. 

 

Ärende 16. Redovisning kvalitetsgranskning och uppföljning läkemedelshantering 2009 inom 

Socialpsykiatrins gruppbostäder.  

Pensionärsrådet har tagit del. Nämnden bör vidta åtgärder för att säkerställa att bristerna 

åtgärdas. 

 

Ärende 17. Redovisning kvalitetsgranskning och uppföljning läkemedelshantering 2009 vid 

gruppbostäder inom omsorgen om personer med funktionsnedsättning. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 18. Kvalitetsredovisning läsåret 2008-2009 för förskoleverksamheten i Hässelby-

Vällingby. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 19. Utbyggnad av förskola på Måbärsstigen, kv Mimosan I i Hässelby Strand. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 20. Sjöberga gård – verksamhetsuppföljning november 2009. 

Ärendet diskuteras. Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 21. Villa Vesta – verksamhetsuppföljning november 2009. 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

Ärende 22. Ledningssystem för kvalitet och patientsäkerhet i hälso- och sjukvården enligt 

SOSFS 2005:12 (M). (bordlagt ärende från föregående nämndsammanträde) 

Pensionärsrådet har ingenting att tillägga. 

 

Ärende 23. Möjligheten att inrätta ett holkprogram. Skrivelse från (s). 

Pensionärsrådet ser positivt på ärendet. 

 

Ärende 24. Uppdragslista 

Pensionärsrådet har tagit del. 

 

§7 Övrig information från äldreomsorgen 

Budget och verksamhetsplan 2010 

Annica Dominius informerar om verksamhetsplan och budget 2010. Pensionärsrådet 

diskuterar det skriftliga materialet (ärende 10) och ställer frågor. Pensionärsrådet ställer sig 

frågande till posten ”övriga parkinvesteringar” (bilaga 6, sid. 3) som uppgår till ett par 

miljoner 2010 men kraftigt ökar de närmaste åren. Vad beror detta på? 
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Pensionärsrådet ställer sig även frågande till beräkningarna i ekonomiavsnittet ”Nämndens 

ekonomiska förutsättningar 2010”( sid. 38). 

 

Växthuset 

Invigningen den 4 december var välbesökt och stämningen var fin. Pensionärsrådet föreslår att 

en automatisk dörröppnare bör installeras då flera besökare hade svårigheter att ta sig in. 

 

Råcksta vård- och omsorgsboende 

Råcksta vård- och omsorgsboende byter idag namn till Koppargården. 

 

Brand på Hässelgården 

Annica Dominius informerar om att det brunnit i en lägenhet på Hässelgården under natten. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Brandskydd (fråga från föregående möte) 

Nämnden har i en skrivelse gett förvaltningen i uppdrag att svara på frågan. Svar kommer i 

januari. Andra stadsdelar har tidigare varit med i ett projekt där hemtjänstpersonalen fått 

utbildning i brandskydd. Detta kommer förhoppningsvis även att bli möjligt för Hässelby-

Vällingbys hemtjänstpersonal under 2010. 

 

Samverkan inskrivning – utskrivning, statistik på avvikelser (fråga från föregående möte) 

Det finns ingen gemensam grupp för kommun och landsting där dessa frågor tas upp och 

sammanställs. Diskussion kring webcare. 

 

Utskick av nämndhandlingar 

Olle Eriksson framför att det inte finns någon tid för rådrum för rådet när nämndhandlingarna 

kommer först under fredagen innan mötet. Övriga medlemmar i pensionärsrådet instämmer 

och menar att förvaltningen/nämndens ledning inte tar rådet på allvar. 

Rådet vill även få del av de ärenden som utsänds senare, exempelvis månadsrapporter. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Sammanträdestider för våren 2010 bifogas protokollet. 


